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Openbare verlichting
 Wat is het doel van beslispunt 3 van het raadsvoorstel?
 Wat is precies de relatie van dit plan met het mobiliteitsplan? 
 Goede verlichting van fietspaden is belangrijk voor de veiligheid. Vreemd dat de 

provincie hier geen prioriteit aan geeft. Wat is de motivering?
 Kan het besluit van het verlichten van fietspaden rond de Ringbanen nu wél genomen 

worden, los van de keuze over het al dan niet verlichten van het fietspad Stramproy-
Weert?

 In hoeverre zijn de drie scenario’s in lijn met de aanpak van andere gemeenten?


